
SEJA OBČINSKE KONFERENCE SZDL O KOORDINACIJSKIH ODBORIH ZS V KS

Interes ljudi ne mara dolgih poti
(nadaljevanje s 1. strani)

Ce tega ni, ne more priti do sode-
lovanja, pa če tudi bi imeli koor-
dinacijske ali kakšne drugačne
odbore. Vprašljive pa so tudi de-
legatske poti s strani sindikata in
DO v krajevni konferenci SZDL
ali skupščini KS, je med drugim
v svoji razpravi ugotovil Jože Me-
den, predsednik KK SZDL
Vevče-Zg. Kašelj. Ivo Samec,
predsednik občinske skupščine,
pa je razpravi dal še širše dimen-

zije. Ugotovil je, da nam razmere
v delegatskem in skupščinskem
sistemu nenehno kažejo na pre-
majhno sodelovanje in usklajeva-
nje interesov med krajevnimi
skupnostmi ter delovnimi organi-
zacijami. še zlasti ob sprejemanju
prostorskih ureditvenih načrtov,
kadar gre za prostorske širitve de-
lovne organizacije, ob ekoloških
vprašanjih, vprašanjih mestnega
prometa, skupne rabe prostora,
objektov in podobno. V takih pri-
merih je potrebno obojestransko
usklajevanje interesov na terenu,
v KS in ne šele v delegatskih klo-
peh. Kdo naj bo nosilec pobud
v takih primerih, ali sindikat ali
SZDL, ali ZK ali kdo drug, se po
mnenju Iva Samca ne da predpi-

sati. Pomembno je, da je prisotna
subjektivna sila, ki s posluhom
organizira oblike sodelovanja,
v katerih se lahko polno izrazi in
uskladi interes ljudi.

Niko Lukež, predsednik OK
SZDL, pa je v zaključkih raz-
prave še dodal, da so primeri tudi
nesprotujočega si interesa med
DO in KS in da je zelo po-
membno, da tudi v takih prime-
rih pride do medsebojnega sode-
lovanja. Taki primeri so zlasti na
področju onesnaževanja okolja
kar pogost pojav in terjajo veliko
mero zrelosti, medsebojnega za-
upanja in strpnosti. Po njegovem
mnenju bo v prihodnje potrebno
več sodelovanja tudi med poslp-
vodnimi strukturami v DO, vod-

stvi krajevnih skupnosti ter izvrš-
nimi sveti v občini in mestu.
Treba je razvijati nove gibčne in
učinkovite oblike medsebojnega
sodelovanja, oblike, ki se v praksi
niso izkazale, pa pozabiti.
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